
Протокол № 16

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів 

від 15 грудня 2022 року             13.00    (онлайн)              м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб 

Присутні   6   осіб:  
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
секретар постійної комісії – Тесленко Андрій Вікторович
члени постійної комісії:     Здебська Валентина Павлівна

Шевчук Артем Сергійович
  Шевченко Денис Вікторович.

Відсутні   1   особи  :

член постійної комісії – Яровой Андрій Ігорович (мобілізований)

У  роботі  комісії  взяли участь  перший  заступник  голови  обласної  ради
СЕМЕНЮК  Юрій  Анатолійович,  заступник  голови  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації ПОЛІЩУК Сергій Юрійович та голова постійної комісії
обласної  ради  з  питань бюджету,  фінансів  та  інвестицій  КОВАЛЕНКО Сергій
Петрович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  інформацію про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на
2023 рік.

Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович —  заступник  голови
Кіровоградської обласної військової адміністрації

2. Про зміни до рішення Кіровоградської обласної ради від 20 вересня
2022 року № 275 “Про оголошення території такою, що належить до природно-
заповідного фонду місцевого значення”.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про хід виконання рішення обласної ради від  30.03.2021 року № 89
“Про оголошення територій природно-заповідного фонду місцевого значення”.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації



4. Про  хід  виконання  висновків  та  рекомендацій  постійної  комісії
обласної  ради з питань житлово-комунального господарства,  будівництва та
використання природних ресурсів від  15 вересня 2022 року № 99 “Про хід
виконання рішення обласної ради від 18.02.2011 року № 89 “Про оголошення
регіонального ландшафтного парку “Світловодський”.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про стан виконання рішення обласної ради від 17 вересня 2021 року
№  157  “Про  закріплення  захисних  лісових  насаджень  за  державними
лісогосподарськими підприємствами сфери управління Держлісагентства”.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

Ревенко Наталія Олександрівна — начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

6. Про  стан  користування  мисливськими  угіддями  на  території
Кіровоградської області станом на 1 грудня 2022 року.

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна — начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

7. Про стан об’єктів незавершеного будівництва на території області на
кінець 2022 року.

Інформує: Васильєва  Ірина  Євгенівна —  директор  департаменту
капітального будівництва Кіровоградської обласної військової адміністрації

8. Про  стан житлово-комунальної сфери на території області на кінець
2022 року.

Інформує: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної військової адміністрації

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 вересня 2006 року
№ 61 “Про управління об’єктами спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області”.

Інформує: Дрозд Юрій Васильович — голова постійної комісії обласної ради
з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів

Запрошені: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з питань
комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної військової адміністрації

10. Про зняття з контролю рішень обласної ради.
1. Інформує:   Дрозд Юрій Васильович — голова постійної комісії обласної

ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання природних ресурсів



11. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів
на 2023 рік.

Інформує: Дрозд Юрій Васильович — голова постійної комісії обласної ради
з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії  обласної ради .

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Одноголосно

1. Про  інформацію  про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на
2023 рік.

Слухали: інформацію  заступника  голови  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Шеремета  С.В.  про  обласний бюджет  Кіровоградської
області на 2023 рік.

Взяли участь в обговоренні:  Коваленко С.П.,  Дрозд Ю.В., Семенюк Ю.А.,
Поліщук С.Ю.

За  результатами  обговорення  голова  комісії поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

“Інформацію з даного питання взяти до відома.”
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 119 (додаються).

2. Про зміни до рішення Кіровоградської обласної ради від 20 вересня
2022 року  №  275  “Про  оголошення  території  такою,  що  належить  до
природно-заповідного фонду місцевого значення”.

Слухали: директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  військової адміністрації  Дубровського  В.Ю.  про  до
рішення Кіровоградської  обласної  ради  від  20  вересня  2022 року  № 275  “Про
оголошення  території  такою,  що  належить  до  природно-заповідного  фонду
місцевого значення”, а саме Новопразькою селищною радою Олександрійського
району  змінено  назву  вулиці  на  якій  знаходиться  ботанічна  пам’ятка  природи
“Дуб  Вартовий”  (вулицю  Тімірязєва  перейменовано  на  вулицю  Федора
Оксанича).  Також  поінформовано,  що  запропонованим  проєктом  рішення
передбачається  забезпечення  обласною  державною  адміністрацією  розробка



Положення про територію природно-заповідного фонду місцевого значення “Дуб
Вартовий” та передачу її під охорону відповідно до чинного законодавства.

За результатами обговорення головуючий поставив на голосування наступну
пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований проєкт

рішення з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 120 (додаються).

3. Про хід виконання рішення обласної  ради від 30.03.2021 року № 89
“Про  оголошення  територій  природно-заповідного  фонду  місцевого
значення”.

Слухали: директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.  про  хід
виконання рішення обласної  ради  від  30.03.2021  року № 89 “Про оголошення
територій  природно-заповідного  фонду  місцевого  значення”,  яким  території:
“Бобринківська  балка”,  “Варламівська  балка”,  “Олексіївська  балка”,  “Миколин
яр”,  “Людвінські  скелі”,  “Балка  Репетуха”  оголошено такими,  що належать до
природно-заповідного  фонду  місцевого  значення  без  вилучення  земельних
ділянок.

За  наданою  інформацією  встановлено,  що  розпорядженнями  голови
Кіровоградської обласної державної адміністрації № 633-р від 15.09.2021 року та
№110-р  від  24.02.2022  року  затверджено  6  положень  про  данні  території  та
об’єкти  природно-заповідного  фонду,  а  також  департаментом  передано  під
охоронну  зазначені  території,  але  у  зв’язку  із  відсутністю  видатків  під  час
воєнного  стану  на  здійснення  природоохоронних  заходів,  що  унеможливлює
забезпечення проведення робіт з винесення в натурі (на місцевості ) меж об’єктів
ПЗФ.

Взяли участь в обговоренні: Дрозд Ю.В., Шевчук А.С.
За  результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській обласній військовій адміністрації тримати на

контролі питання завершення розроблення проєктів землеустрою щодо організації і
встановлення меж зазначених територій природно-заповідного фонду області.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 121 (додаються).



4. Про  хід  виконання  висновків  та  рекомендацій  постійної  комісії
обласної ради з питань житлово-комунального господарства, будівництва та
використання природних ресурсів від 15 вересня 2022 року № 99 “Про хід
виконання рішення обласної ради від 18.02.2011 року № 89 “Про оголошення
регіонального ландшафтного парку “Світловодський”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.
про хід виконання висновків та рекомендацій постійної комісії  обласної ради з
питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів від 15 вересня 2022 року № 99 “Про хід виконання рішення
обласної  ради  від  18.02.2011  року  №  89  “Про  оголошення  регіонального
ландшафтного парку “Світловодський”.

Встановлено,  що  відповідальним  департаментом  направлено  депутатам
обласної  ради,  членам  профільної  постійної  комісії  обласної  ради  проєкти
Положення про Комунальну установу природно-заповідного фонду регіональний
ландшафтний парк «Світловодський» Кіровоградської обласної ради та Програми
фінансування комунальної  установи природно-заповідного  фонду регіональний
ландшафтний парк "Світловодський" Кіровоградської обласної ради на 2022-2026
роки".

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В.
З огляду на зазначене, за результатами обговорення голова постійної комісії

поставив на голосування наступну пропозицію:
“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Членам постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального

господарства, будівництва та використання природних ресурсів за результатами
опрацювання запропонованих департаментом екології та природних ресурсів Кі-
ровоградської  обласної  військової адміністрації проєктів  Положення  про
Комунальну  установу  природно-заповідного  фонду  регіональний ландшафтний
парк «Світловодський» Кіровоградської обласної ради та Програми фінансування
комунальної  установи природно-заповідного  фонду регіональний ландшафтний
парк "Світловодський" Кіровоградської обласної ради на 2022-2026 роки" надати
свої пропозиції (у разі наявності) профільному департаменту обласної державної
адміністрації до 1 лютого 2023 року.

3. Департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  з  урахуванням  пропозицій  всіх  зацікавлених  сторін
підготувати відповідні проєкти рішень обласної ради з порушених питань та подати
їх на розгляд обласної ради.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 122 (додаються).

5. Про  стан виконання рішення обласної ради від 17 вересня 2021 року
№  157  “Про  закріплення  захисних  лісових  насаджень  за  державними
лісогосподарськими підприємствами сфери управління Держлісагентства”.

Слуха  ли:   інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю. та



начальника  Кіровоградського  обласного  управління  лісового  та  мисливського
господарства  Ревенко  Н.О.  про  стан  виконання  рішення  обласної  ради  від
17 вересня  2021 року  № 157  “Про  закріплення  захисних  лісових  насаджень  за
державними  лісогосподарськими  підприємствами  сфери  управління
Держлісагентства”,  на  виконання  якого  передано  захисні  лісові  насадження
створені у 2016 – 2019 роках в рамках регіональної екологічної програми «Ліси
Кіровоградщини  на  2016  –  2020  роки»  шляхом  укладання  акту   приймання  –
передачі  від 24 вересня 2021 року між департаментом екології  та  державними
лісогосподарськими  підприємствами,  оскільки  виконання  зазначеного  рішення
обласної ради забезпечено.

За  результатами  обговорення,  враховуючи  те,  що  забезпечено  виконання
рішення обласної ради з даного питання,  головуючий поставив на голосування
наступну пропозицію:

“Інформацію з даного питання взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 123 (додаються).

6. Про  стан  користування  мисливськими  угіддями  на  території
Кіровоградської області станом на 1 грудня 2022 року.

Слухали: інформацію начальника  Кіровоградського  обласного  управління
лісового  та  мисливського  господарства  Ревенко  Н.О.  про  стан  користування
мисливськими угіддями на території Кіровоградської області станом на 1 грудня
2022 року.

Комісією встановлено, що ведення мисливського господарства на території
Кіровоградської  області  здійснюють  30  користувачів  мисливських  угідь  на
загальній площі 1960,0 тис. га. на підставі рішень Кіровоградської обласної ради
від 14.11.1997 року № 105, від 18.08.2010 року № 917, від 23.12.2012 року № 390
(надання угідь Голованівському ЛГ), від 20.12.2013 року № 546 (надання угідь
Сапсану),  від  20.09.2022  року  №  277  (про  об'єднання  мисливських  угідь
Чорноліського та Онуфріївського ЛГ) та з дотриманням вимог Закону України
«Про мисливське господарство та полювання» та інших нормативно – правових
актів.

Взяли участь в обговоренні: Дрозд Ю.В.
За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“Інформацію з даного питання взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 124 (додаються).



7. Про  стан об’єктів незавершеного будівництва на території області на
кінець 2022 року.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  капітального  будівництва
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Васильєвої  І.Є.  про  стан
об’єктів  незавершеного  будівництва  на  території  області  на  кінець  2022  року,
встановивши,  що  за  2021  рік  було  введено  в  експлуатацію  12  об’єктів  та
передано  на  баланс  експлуатуючим організаціям  10  об’єктів,  за  2022  рік  було
введено  в  експлуатацію  5  об’єктів,  передано  на  баланс  експлуатуючим
організаціям  4  об’єкти.  На  наступний  рік  планується  передати  на  баланс
експлуатуючим організаціям щонайменше 14 об’єктів.

В  обговоренні  взяли  участь:  Дрозд  Ю.В.,  Тесленко  А.В.,  Поліщук  С.Ю.,
Довжук О.В.

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“Інформацію з даного питання взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 125 (додаються).

8. Про стан житлово-комунальної сфери на території області на кінець
2022 року.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  про  стан  житлово-комунальної  сфери  на
території  області  на  кінець  2022  року.  В  житлово-комунальній  сфері  на
сьогоднішній день існує єдина проблема, це нестабільно працює енергосистема у
всій  Україні,  у  тому  числі  і  Кіровоградщина.  Але  існує  велика  підтримка
органами  місцевого  самоврядування  своїх  комунальних  підприємств,  завдяки
чому бистро вирішуються проблемні питання сфери на місцях.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В.
За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“Інформацію з даного питання взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб
1 особа- не голосувала у зв’язку з відсутністю підключення

(Кайдаш Ю.А.)
Вирішили: Прийняти висновки № 126 (додаються).



9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 вересня 2006 року
№ 61 “Про управління об’єктами спільної власності територіальних громад
сіл, селищ і міст області”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів  Дрозда  Ю.В.,  заступника  начальника  відділу  з  питань  комунальної
власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради Білого І.П., щодо
внесення змін до рішення обласної  ради від 29 вересня 2006 року № 61 “Про
управління об’єктами спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст
області”, запропонованих депутатами обласної ради Дроздом Ю.В., Горбуновим
О.В., Чорноіваненком О.А. та Коваленком С.П. у відповідному проєкту рішення
обласної ради.

В  обговоренні  взяли  участь:  Дрозд  Ю.В.,  Семенюк  Ю.А.,  Кайдаш  Ю.А.,
Довжук О.В.

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради “Про внесення

змін до рішення обласної ради від 29 вересня 2006 року № 61 “Про управління
об’єктами спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області”.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 1 осіб (Тесленко А.В.)

Вирішили: Прийняти висновки № 127 (додаються).

10.Про зняття з контролю рішень обласної ради.
Слухали: інформацію  голови постійної комісії  обласної ради Дрозда Ю.В.

щодо  пропозиції  зняти  з  контролю  постійної  комісії  обласної  ради  рішення
обласної ради як такі, що виконані та/або у зв’язку із закінченням терміну їх дії. 

За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради відповідно до пункту

12.8 Регламенту Кіровоградської обласної ради зняти з контролю наступні рішення
обласної ради:

від 25 вересня 2020 року № 812 “Про стан готовності господарського комплексу
області до роботи в осінньо-зимовий період 2020/2021 року”;

від 17 вересня 2021 року № 155 “Про Про стан підготовки об’єктів житлово-
комунального  господарства  та  соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-
зимовий період  2021/2022 року”.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 128 (додаються).



11.Про план роботи постійної комісії  обласної  ради з питань житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів на 2023 рік.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів  Дрозда  Ю.В.  про  план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради  на
2023 рік, за результатами аналізу переліку рішень обласної ради, що перебувають
на контролі постійної комісії обласної ради, голова постійної комісії Дрозд Ю.В.
поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань житлово-

комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних ресурсів  на
2023 рік (додається)”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 129 (додаються).

Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за співпрацю, нагадав
про пленарне засідання сесії обласної ради 21 грудня 2022 року о 10.00 та просив
винайти можливість взяти участь у засіданні сесії.

Голова постійної комісії       Ю. Дрозд

Секретар постійної комісії       А.Тесленко


